

注意事項

1. 服飾

- 畢業生必須穿著所屬課程的畢業學袍;
- 所有同學須穿著整齊校服 -

男生: 白恤衫、藍色明花崇基校呔、深色西褲、深色鞋;

女生: 白恤衫、深色西裙或西褲、深色鞋

- 校呔售價\$60,可於辦公時間在容啟東校長紀念樓 LG1 辦公室購買;
- 兼讀同學如未能在辦公時間購買校呔,可先在 10 月 6 日 THEO5906 Methods & Paradigms of Christian Studies 課堂登記及付款,預計於 10 月 27 日領取。

參考照片:



2. 程序安排

■ 綵排 (11 月 6 日周四崇拜後及 11 月 8 日約下午 1 時 15 至 1 時 45 分)

全時間課程同學必須參加詩班,並在神學日當天獻詩,詩班員請參與綵排;

非詩班員、新生、畢業生毋需參與綵排;

如有興趣**加入詩班之兼讀同學**,請於 10 月 16 日或以前在神學日詩班-兼讀同學報名表報名,並參加兩次練習及 11 月 8 日的最後綵排。

■ 神學日準備工作 (11 月 8 日約於早上 10 時起)

全時間同學必須參加及協助神學日的準備工作;

學生會將於稍後發出分工表,請按工作崗位依時出席,神學院將為協助同學準備簡便午餐;未克出席之全時間課程同學請於10月16日或以前網上請假,以便學生會安排工作崗位。

■ 全體師生合照安排(11月8日)

下午 2:15 在崇基學院禮拜堂集合排位, 2:30 合照, 合照時不設親友進場; 由於人數眾多及時間緊逼, 請**準時出席**, 並**務請穿著校服或畢業學袍**。

■ 座位安排

新生及畢業生於下午3時10分或以前按座位表入座,以便職員點名;

詩班員則請於 3 時 10 分或以前在崇基學院禮拜堂停車場集合列隊進場;

座位表預計在典禮前一周在<u>神學日網頁</u>公告及電郵通知,詩班員座位則於 11 月 6 日綵排時安排,如未收到,請電郵至 events@theology.cuhk.edu.hk 聯絡本院;

詩班、新生及畢業生之場刊將擺放在座位上,同學無須向接待處索取;

同學如多於一個身份,請按以下優先次序就坐:

(1) 詩班員 > (2)新生/畢業生 > (3)得獎同學

■ 介紹同學安排

新生:

老師將邀請相同課程之<u>新生在原位站立</u>,<u>介紹後就座</u>; 祈禱時所有新生站立,結束後就座。

畢業生:

依指示於禮堂旁通道集隊,聽到唱名後請到台中,與院長(及校董會主席)合照; 合照後依指示到台下靜候;

相同課程之所有畢業生介紹完畢後,再到台上與相同課程畢業生合照後返回座位就座; 祈禱時所有畢業生站立,結束後就座。

崇基學院神學院學位 (BD/ MTheol/ DTheol) 畢業生:在台上領取畢業證書;

香港中文大學學位 (BA/ MDiv/ MACS/ MPhil/ PhD) 畢業生:請自行於中大考試及註冊組 (BA) 或研究院領取畢業證書,詳情請參照大學早前發出之郵件;

獲獎學金同學:

依指示集隊,聽到唱名後請到台中,與頒獎嘉賓合照及領取獎學金,拍照後返回座位。

3. 典禮

- 為當天下午 3 時 20 分後,入口暫時關閉,待進場完畢再重新開放;
- 典禮期間請將手機關閉或設為靜音;
- 禮拜堂冷氣溫度不易調整,請通知親友自備保暖衣物;
- 拍照由大會攝影師負責,請通知親友避免到台前拍照,以免影響典禮。

4. 租借及歸還畢業學袍

- 崇基學院神學院畢業生需於 10 月 16 日前交回租袍表格及支票;
- 取袍時間及地點:11月5至7日辦公時間於神學院辦公室(容啟東校長紀念樓 LG1),或11月8日早上11:00至下午2:00於崇基學院地下活動中心;
- 還袍時間及地點:典禮完結後起半小時於崇基禮拜堂地下活動中心或 12 月 8 日前於辦公時間 交回本院。
- 香港中文大學學位畢業生請於取袍日最少七天前向中文大學畢業學袍租借服務商 <u>Tick Your</u> Gown 登記租用。



Theology Day - Notes for Students and Graduates

1. Attire

- Graduates must wear the academic gown specific to their programme.
- All students must wear the proper school uniform:
 - o Male: white shirt, Chung Chi College blue pattern tie, dark trousers, dark shoes.
 - o Female: white shirt, dark skirt or trousers, dark shoes.
- The Chung Chi College tie is priced at \$60 and can be purchased at the Divinity School General Office (LG1, President Chi-tung Yung Memorial Building) during office hours.
- Part-time students unable to purchase the tie during office hours may register and pay during the THEO5906 Methods & Paradigms of Christian Studies class on October 6. Collection is expected on October 27.

Reference Photo:



2. Event Arrangements

- Choir Rehearsal (After Thursday service on November 6 and around 1:15–1:45 PM on November 8)
 - Full-time students must participate in the student choir and perform on Theology Day; choir members must attend rehearsals.
 - o Non-choir members, new students, and graduates are not required to attend rehearsals.
 - Part-time students interested in joining the choir should register via the "<u>Theology Day Choir Part-time Students Registration Form</u>" by October 16, participate in two practices, and attend the final rehearsal on November 8.
- Theology Day Preparations (From about 10:00 AM on November 8)
 - o All full-time students must participate in and assist with preparations for Theology Day.
 - The Student Union will distribute duty rosters later; please show up punctually for assigned duties.
 The Divinity School will provide a simple lunch for helpers.

 Full-time students unable to attend must submit <u>absence request online</u> by October 16 to facilitate duty arrangements.

• Group Photo Arrangement (November 8)

- Assemble at Chung Chi College Chapel at 2:15 PM; the group photo taking will be started at 2:30 PM. Family and friends cannot join during the photo session.
- Due to a large number of participants and tight schedule, please be punctual and ensure proper school uniform or academic gown.

• Seating Arrangement

- New students and graduates must be seated according to the seating allocation by 3:10 PM for attendance checking.
- o Choir members should assemble at the Chapel car park before 3:10 PM to line up for the procession.
- The seating allocation will be posted on the Theology Day webpage and emailed one week before the ceremony; choir seating will be assigned during the November 6 rehearsal. For issues, contact events@theology.cuhk.edu.hk.
- Choir, new students, and graduates' programme booklets will be on their seats; no need to request from the reception.
- O Students with multiple identities should prioritize seating in the following order:
 - 1. Choir Member > 2. New Student/Graduate > 3. Scholarship Recipient

• Student Presentation Arrangements

- o New Students: Teachers will invite new students of the same programme to stand at their original positions for introduction, then be seated; all new students stand during prayer, then be seated after.
- O Graduates: Assemble as instructed at the side passage; go on stage when called, take a photo with the Director (and Chairperson of the Theological Council), and wait below the stage as instructed. After all graduates of the same programme are introduced, return for a group photo, then return to seats; all graduates stand during prayer, then be seated after.

Divinity School of Chung Chi College degree (BD/MTheol/DTheol) graduates will receive diplomas on stage.

CUHK degree (BA/MDiv/MACS/MPhil/PhD) graduates should collect diplomas from CUHK's Examinations and Registration Section (BA) or Graduate School as per earlier university correspondence.

o Scholarship recipients: Assemble as instructed; when called, go on stage to receive the scholarship and take a photo, then return to seat.

3. Ceremony

- After 3:20 PM, the entrance will be closed temporarily and reopened after the procession.
- Please turn off or set your phone to silent during the ceremony.

- The chapel's air conditioning is not easily adjustable; advise guests to bring warm clothing.
- Official photography is handled by the organizer; inform family and friends not to take photos at the front to avoid disruption.

4. Academic Gown Rental and Return

- Divinity School graduates must submit gown rental forms and cheques by October 16.
- Collection times and locations: during office hours November 5–7 at the Divinity School general office (LG1, President Chi-tung Yung Memorial Building), or on November 8, 11:00 AM–2:00 PM at Chung Chi College Activity Centre.
- Gowns should be returned within 30 minutes after the ceremony at the Chapel's Activity Centre, or by December 8 during office hours at the Divinity School.
- CUHK graduates should register for gown rental via the University official vendor "<u>Tick Your Gown</u>" at least seven days before pickup.

圖 A) 崇基學院禮拜堂平面圖 Diagram A: Chung Chi College Chapel Floor Plan

